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2023-09-27 19:00-20:00 Teams 

 

                                                                         

 

Deltagare 
Jenny Westerin   Sammankallande 

Olle Bergman  Ledamot 

Bernt Johansson Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

Philip Lund   Koordinator 

 
Frånvarande 

Rickard Strandberg Ledamot 

Mikael Norén Miljösamordnare 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny hälsade alla välkomma och öppnade mötet.  
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. EKONOMI 

MK har fått återkoppling på budgetförslaget från styrelsen och ombeds göra en 
besparing inför 2024. Nytt budgetförslag ska vara inskickat till Eva den 6 oktober och MK 
följer upp budgeten vid kommande möte.   
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK följer upp miljöhandlingsplan med Mikael N.  
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
Jenny har fått information om en klubb i Övre Norra som vill gå en miljöutbildning. MK 
diskuterade förslag om hur utbildningen skulle kunna samordnas digitalt över distrikten 
och följer upp frågan vid kommande möte.  
 
Efterfrågan finns också på ett tydligare utbildarmaterial för utbildare. Philip tittar på ett 
material under hösten.  
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
Philip och Mikael N har ett inbokat möte med kommunikatörerna på kansliet måndag 2 
oktober.  
 

8. MILJÖFORUM 
Jenny följer upp dialogen med Tina Thörner inför workshopen på Miljöforum. Olof 
Bergold som skulle hållit i första passet under lördagen har fått förhinder och ersatts av 
Jens Strömberg.  
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9. MILJÖCERTIFIERING 
MK avser att titta på miljöcertifieringsblanketterna vid kommande möte på Arlanda.  

 

Jenny lyfte de listor över miljöcertifierade anläggningar som idag finns på svemo.se. Vi 
behöver hitta en enklare hantering för administrering och synliggörande av dessa för att 
ha aktuella och uppdaterade listor. Philip följer upp frågan med kommunikatör på 
kansliet.   
 

10. MILJÖSTIPENDIUM 
MK har ännu inte fått in några ansökningar för miljöstipendium efter påminnelsen som 
gick ut på sociala medier. Efterfrågan finns att publicera goda exempel på vad pristagare 
av det tidigare miljöpriset genomfört.  
 
MK gör ett omtag inför nästa säsong med stöd från kommunikatörerna på kansliet.  
 

11. E-BIKE 
Till helgen 29 september till 1 oktober genomförs elbåtsmässan i Stockholm där Mikael L 
deltar. Mikael L kommer även lyfta frågan om intresset för elbåt i de övriga nordiska 
länderna vid NM.  
 
Norska förbundet har ställt frågan till övriga nordiska förbund om intresset för en 
gemensam tävlingsserie för elmotorcyklar. Mikael N har möte med övriga nordiska 
miljörepresentanter den 28 september och lyfter frågan vidare på mötet.  
 

12. ÖVRIGA FRÅGOR 
12.1 VRIGSTAD MK 

Mikael N deltog på möte med klubben och kommun gällande det inkomna klagomålet 
om buller. Den klagande grannen kommer framåt föra bullerdagbok.  

 
12.2 NORDISKT MÖTE 

Mikael N är inbjuden av Svemos ordförande och generalsekreterare att prata om 
Svemos miljöarbete på det nordiska mötet i slutet av oktober.  

 
12.3 MÖTE MED RIKSDAGSLEDAMOT 

Mikael N har under året haft dialog med RF och en riksdagsledamot om en motion för 
bullerkraven kopplat till motorsporten. Mikael N och Nils Ryrholm kommer under hösten 
att träffa riksdagsledamoten för ett möte.  

 
12.4 MILJÖCHEF 

MK följde upp diskussionen om ändrad titel för miljöansvarig till miljöchef vid 
tävlingsarrangemang. MK avser att lyfta frågan igen till styrelsen.  
 

13. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 
Fredag 6 oktober kl. 09:00 Arlanda.  

 

 Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna. 

   

Vid anteckningarna   Justerare 

Philip Lund   Jenny Westerin 

2023-09-27   Justerat vid e-post 2023-10-05 


